

ref. **P-3090G**

Ean Barcode : 3016207309072

**3/7** ans
years63 x 46 x 35 cm
24.80 x 18.11 x 13.77 inches640 x 320 x 270 mm
25.19 x 12.59 x 10.63 inches55 dm³
1.94 ft³2.00 kg
4.40 lbs2.00 kg
4.40 lbs

Packing Unit : 1

PELLE FRONTALE FALK SUPERLOADER POUR TRACTEUR À PÉDALES 3/7 ANS

FALK SUPERLOADER CHARGER FOR 3 TO 7 YEARS OLD PEDAL TRACTORS

Apportez encore plus de jouabilité à votre tracteur à pédales Falk 3/7 ans, en y ajoutant cette pelle frontale SuperLoader entièrement articulée. Comme une vraie, elle permettra à votre petit(e) bâtisseur/bâtisseuse de se lancer immédiatement dans les chantiers les plus ambitieux grâce à une prise en main facile et une conception robuste 100% made in France pour creuser ou transporter sable, terre ou cailloux d'un bout à l'autre du jardin. Voilà un kit d'extension parfait pour s'amuser encore plus, faire de petites bêtises et surtout, se créer de super souvenirs !

Bring even more playability to your 3/7 year old Falk pedal tractor by adding this fully articulated SuperLoader front shovel. Just like a real one, it will allow your little builder to immediately take on even the most ambitious construction sites thanks to its easy handling and sturdy 100% made in France design for digging or transporting sand, earth or pebbles from one end of the garden to the other. This is the perfect extension kit to get fun, be a little bit naughty and above all, create great memories!